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Protokół Nr 16/2020 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 3 listopada 2020r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu (nieobecni byli: radna Malwina Wrona i radny Michał Stępień). 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wziął Burmistrz Pierzchnicy Stanisław Strąk.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej, 

b. uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

rok 2021, 

c. przystąpienia Gminy Pierzchnica do wykonywania działalności  w zakresie 

telekomunikacji. 

2. Sprawy różne. 

 

Ad.1.Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały w sprawie zapewnienia  

         uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej wraz z 

autopoprawką Burmistrza z dnia 30 października 2020r. do projektu uchwały. Poprosiła 

Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że uruchomiony został przez przewoźnika kurs z Pierzchnicy 

przez Pierzchniankę – Osiny – Drugnię Rządową – Drugnię – Wierzbie – Strojnów – Podlesie 

– Straszniów Gumienicki do Chmielnika. Na tej trasie jeździł przewoźnik jak była szkoła teraz 

jak szkoła stanęła to kurs został zatrzymany, bo głównie pasażerami byli praktycznie 

uczniowie. Na ten bus został sporządzony wniosek o dotację na terenie gminy, bo uruchomienie 

kursu na terenie dwóch gmin to jest bardzo skomplikowana sprawa. Dofinansowanie zostało 

przyznane tylko co z tego jak nikt nie jeździ. Drugi kurs z racji tego, że były wnioski, że 

wieczorem nie ma czym z Kielc wrócić w stronę Górek i Skrzelczyc. Mówił, że chce taki kurs 

uruchomić z Pierzchnicy. Pasażer z Kielc przyjedzie 201 do Pierzchnicy i z Pierzchnicy byłby 

kurs do Skrzelczyc przez Górki i w ten sposób byłaby możliwość dojazdu. Wnioski były 

składane we wrześniu jak sytuacja była w miarę normalna. Teraz stanęło wszystko i nie 

wiadomo czy się uruchomi ten kurs. Mówił, że dofinansowanie do wozokilometra w tym roku 

wynosi 3 zł natomiast w przyszłym roku ma być 80 groszy. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo 

czy się uruchomi taki kurs i czy skonsumuje się te pieniądze na dofinansowanie. Dodał, że były 

wnioski żeby również uruchomić kurs do Brodów przez Maleszową. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w związku 

z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii 

o projekcie uchwały.  
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Na 7-osobowy skład komisji samorządowej w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i 

za było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

            rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2021  

i przeczytała brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że ten program jest co roku uchwalany. Obszary wspierania 

są praktycznie te sama co poprzednio. Jest wpisana współpraca ze Stowarzyszeniem Sportowo-

Kulturalnym w Drugni w zakresie prowadzenia szkoły i przedszkola, Klubem Sportowym 

Polanie w zakresie prowadzenia klubu sportowego, ze Społecznym Ruchem Trzeźwości w 

zakresie przeciwdziałania narkomanii i promowania trzeźwości jak również realizowanie 

różnych programów dla osób starszych i seniorów przez Fundację Sue Ryder. Program zawiera 

również zasady przyznawania dotacji i ich rozliczania. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2021 w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały.  

Na 7-osobowy skład komisji samorządowej w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i 

za było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2021. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

            Gminy Pierzchnica do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji 

i przeczytała brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że złożony został wniosek, bo można było uzyskać 

dofinansowanie tzw. bezpłatnego WiFi  w miejscach publicznych z programu cyfrowego. Takie 

bezpłatne WiFi byłoby zamontowane na Rynku, przed urzędem, rozważa się lokalizację przy 

szkole ale to będzie w uzgodnieniu z Dyrektorem szkoły. To umożliwia korzystanie z internetu 

bezpłatnie. Był taki program, złożony został wniosek i pozytywnie został załatwiony. Mówił, 

że jest to rzeczywistość, która jakby wychodzi z obiegu, bo praktycznie dzisiaj już każdy telefon 

ma dostęp do internetu. Dwa trzy lata temu nie było jeszcze tak a teraz praktycznie w każdym 

pakiecie jest dostęp do internetu. Było to, jest przyznane dofinansowanie i żeby to zrealizować 

to trzeba się zarejestrować w Urzędzie Komunikacji Elektronicznej, a do tego jest potrzebna 

uchwała rady. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Pierzchnica do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji w związku z tym 

przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o 

projekcie uchwały.  
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Na 7-osobowy skład komisji samorządowej w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i 

za było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Pierzchnica do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji. 

 

Ad.2.Sprawy różne. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski powiedział, że firma weszła z robotami na ulicę 

Kardynała Wyszyńskiego. Pytał czy kostka na chodnik będzie nowa, a w związku z tym co 

będzie ze stara kostką. Mówił, że na stadionie przydałoby się trochę kostki, jak są ławeczki 

przydałoby się wyłożyć taki pasek z 80 cm szeroki. 

 Burmistrz powiedział żeby to zgłosił radny do pracownika Kaczmarka, że jest taka 

potrzeba. 

 Radna Halina Wójcik zapytała czy studnia w Skrzelczycach to już została wywiercona. 

 Burmistrz poinformował, że studnia została wywiercona potwierdzone są duże złoża 

wody. Pobrane zostały próbki do badań mikrobiologicznych ale nie ma jeszcze wyników. Woda 

była pompowana zostało zachlorowane zgodnie z procedurą i jak będzie wszystko pozytywnie 

to zostanie zlecone opracowanie dokumentacji technicznej na hydrofornię i do czerwca byłaby 

uruchomiona studnia. Jak będzie dobrze to z tej studni zasili się Skrzelczyce, Komórki i Górki. 

To odciążyłoby ujęcie w Pierzchniance. 

 Radna Kamila Adamczyk zapytała czy Kierownik Ośrodka Zdrowia informował 

Burmistrza, że otrzymał petycję z podpisami w sprawie funkcjonowania Punktu Lekarskiego 

w Drugni. 

 Burmistrz powiedział, że informował go w ubiegłym tygodniu, że wpłynęła taka 

petycja. Powiedział, że sytuacja kadrowa jest taka jaka jest. Wróciła już do pracy doktor Stępień 

także w Drugni będzie lekarz 4 dni w tygodni i została jeszcze kwestia pielęgniarki żeby była 

w środę przez dwie godziny. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                          Renata Błaszczyk 

 


